
Z á p i s n i c a 
––––––––––––––––––––––––––––– 

zo zasadnutia Komisie pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku zo dňa 13.11.2019 

 

 

Program:  
1./ Otvorenie        

2./ Informácia o miestnom poplatku za komunálny odpad  

3./ Došlá pošta – sp. č. 3939/2019  

4./ Informácia o sťaţnostiach  

5./ Diskusia a záver    

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny                   

 

k bodu 1./   

Predseda komisie Ing. Miroslav Pápay privítal starostu obce PaedDr. Romana 

Urbánika, prednostku úradu Ing. Luciu Hambálkovú a všetkých prítomných členov komisie, 

ktorých  zároveň   oboznámil   s   programom   dnešného   zasadnutia   a úvodné  slovo   dal  

p. starostovi. 

 

k bodu 2./    

   Pán starosta podrobne informoval prítomných s pripravovaným zámerom - zmenou 

poplatkov za komunálny odpad. Povedal, ţe poplatky za komunálne odpady navrhujú zvýšiť 

z dôvodu zvýšenia celkových nákladov, ktoré so zberom uskladnením a likvidáciou súvisia. 

Od roku 2020 sa menia platby za zvoz tony komunálneho odpadu, ako aj za uloţenie tony 

odpadu na skládke.   

Pán starosta ďalej povedal, ţe cieľom predmetného zvýšenia komunálneho odpadu je 

aspoň priblíţiť výnos z poplatku v pomere k celkovým nákladom pri narábaní s odpadmi 

v našej obci. Komisia berie túto dôleţitú informáciu na vedomie. 

 

k bodu 3./      

Komisia sa dôkladne oboznámila  so ţiadosťou, ktorú podal na Obecnom úrade 

v  Močenku, Mgr.  Štefan  Farár  –  FS  PetShop,  Neded – predajňa  chovateľských  potrieb  

v Močenku. Menovaný ţiada Obec Močenok o rozviazanie nájomnej zmluvy, ktorú má Obec 

Močenok uzavretú s p. Gabrielou Kriškovou. Ţiadateľ uvádza, ţe uzavretím nájomnej zmluvy 

s p. Kriškovou došlo k narušeniu pokojného stavu a opakovane dochádza k nepríjemným 

slovným útokom zo strany p. Kriškovej pred jeho obchodným miestom. Zároveň ţiada Obec 

Močenok o dve parkovacie miesta pred predajňou chovateľských potrieb, ktorú prevádzkuje.  

 

doporučenie komisie:  

 

informovať p. Gabrielu Kriškovú o tejto ţiadosti a zároveň ju upozorniť, ţe ak príde 

medzi nimi ešte k nejakým ďalším nezhodám, slovným útokom a tieto nezhody tam budú  

pretrvávať, komisia v tom prípade doporučuje ukončiť jej  nájomnú zmluvu  

 

- komisia zároveň nedoporučuje uţ prenajímať ďalšie parkovacie miesta v našej obci 

a o tejto skutočnosti informovať Mgr. Štefana Farára  

 



 

 

k bodu 4./ 

Predseda komisie ďalej informoval o sťaţnostiach, ktoré boli riešené na 

predchádzajúcom zasadnutí komisie. Tajomníčka komisie povedala, ţe na základe 

doporučenia komisie všetkým sťaţovateľom a susedom sťaţovateľov boli zaslané jednotlivé 

písomné stanoviská komisie. 

 

Pani Melánia Szabová a p. Alena Barbolyasová sa vyjadrili listom k stanovisku 

komisie. Komisia sa s obsahom obidvoch listov oboznámila, berie ich na vedomie. Listy 

tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 

Tajomníčka komisie zároveň informovala, ţe p. Stanislavovi Hambálekovi, bola 

opätovne zaslaná ţiadosť o súčinnosť, nakoľko podľa vyjadrenia p. Ľubomíra Sysla náprava 

sa zo strany suseda do konca októbra 2019 nenastala, dreviny neopílil a nereaguje ani na jeho 

upozornenie.   Na  základe  vyššie  uvedeného sme  opätovne  konali  a písomne   poţiadali   

p. Hambáleka o nápravu v danej veci do konca novembra 2019. 

 

k bodu 5./      

Po prerokovaní programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí komisie a zasadnutie ukončil.  
 

 

Močenok, 13.11.2019                                                   
zapísala: Helena Blehová                                                      
 

 

 

 

 

                                                                                                Ing. Miroslav Pápay  

                                                                                            predseda komisie                                                                                
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohy: 5 x 
 

Doručí sa: 
1./ PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

2./ Mgr. Peter Sýkora, zástupca starostu obce 

3./ Ing. Lucia Hambalková, prednostka úradu 

4./ Ing. Miroslav Pápay, predseda komisie 

5./ a/a 

 

 

 


